
 

 
Ieder zij-instromer verrijkt 
het onderwijs! 
Dubbelinterview over het zij-stroomtraject bij Stip 
Hilversum 
 

 
Rosalinde Siewers staat sinds half december 2021 voor groep 6/7 op de Gooise Dalton. Ook 
draait ze hier mee met groep 4. In februari startte haar opleiding aan de Hogeschool Utrecht 
(HU).  
 
Irene Vos ronde haar zij-instroomtraject in oktober 2021 af en staat sindsdien als volleerd 
leerkracht voor groep 1/2 van de Gooise Dalton. 3 jaar geleden startte haar zij-instroom-
avontuur met een stage en geschiktheidsonderzoek bij Villa Vrolik.  
 
Waarom hebben jullie besloten een zij-instromerstraject te gaan doen? 
Rosalinde “Ik kom uit de advocatuur. De hele dag achter mijn bureau, dat was niks voor mij! Tijdens mijn studie gaf ik 
examentraining en bijles, dat vond ik toen erg leuk. Vandaar dat ik besloot het onderwijs in te gaan. Ik heb gekozen voor 
het basisonderwijs omdat je daar een jaar lang met een kleine, vaste groep kinderen mag werken. Ik kan met deze 
kinderen een band opbouwen en écht het verschil maken. Daarbij was een zij-instroomtraject voor mij de enige 
mogelijkheid. Via een zij-instroomtraject verdien je immers direct een salaris en wordt de opleiding gefinancierd.” 
 
Irene: “Ik had al wat ervaring met het werken met kinderen vanuit de kinderopvang en als sociaal cultureel werker. Dat 
ging mij altijd al erg goed af, maar ik miste daar het element ‘educatie’. Ik was in het verleden daarom al begonnen met 
een verkort deeltijd traject. Maar de combinatie van een reguliere baan, een studie, voor de klas staan én mijn gezin, 
dat was me gewoon te veel.  
 
Waarom bij Stip Hilversum? 
Beide dames geven de volgende grote voordelen aan ten op zichtte van andere schoolbesturen: 
 

1. Bij Stip ben je de eerste 3 maanden boventallig.  
“Veel andere school besturen doen dit niet”,  vertelt Rosalinde. “Daar word je vanaf dag 1 in het diepen 
gegooid. 

2. Stip heeft veel ervaring met de begeleiding van zij-instromers 
Irene: “Bij Stip word je goed begeleid tijdens het traject. Zo worden er lessen geobserveerd, en worden je 
stukken bijvoorbeeld doorgelezen.”  

3. Controle over je eigen proces  
Irene: ”Je bent heel vrij tijdens jouw eigen proces. Je hebt er zelf de controle over en kunt ondersteuning vragen 
als je dat nodig hebt.  

4. De mogelijkheid ervaringen te delen met andere zij-instromers 
 Rosalinde ”Op de Gooise Dalton werken 5 zij-instromers. Het is erg fijn om ervaringen met elkaar te delen en 
van elkaar te leren. Daarbij is er ruimte om fouten te maken en is er begrip voor het feit dat je een beginner 
bent”. 
 

Bevalt het? Is het wat je had verwacht? 
Beide dames zijn erg blij met de carrièreswitch die ze hebben gemaakt. 
 
Rosalinde: “Ik zie het echt als een persoonlijke uitdaging. In de advocatuur werkte ik vooral met mijn hoofd, maar nu 
vooral met mijn gevoel. Wat ik ook een uitdaging vind, is dat als ik bijvoorbeeld niet duidelijk genoeg ben naar de 
kinderen, ik dat direct teruggekaatst krijgt. De hele dag houden de kinderen mij een spiegel voor.” 



 

 
Irene: “Wat ik ontzettend leuk vind is dat je als zij-instromer unieke ervaring meebrengt. Zo breng ik mijn 
organisatietalent vanuit mijn werk als sociaal cultureel werker mee. Mijn collega Martijn is bijvoorbeeld operazanger en 
brengt zijn muzikaliteit mee. Iedere zijinstromer verrijkt het onderwijs met ervaring en een heel andere achtergrond. 
Daarbij zie ik kinderen groeien, dat doet me veel plezier. Wat ik wel lastig vond was dat de HU tijdens het veldexamen 
bepaalde methodieken wilde terugzien die helemaal niet bij mijn klas paste. Maar je moet toch aantonen dat je ook ze 
beheerst.”  
 
Raden jullie een zij-instroom traject (bij Stip) aan  
Irene: “Jazeker! Je wordt ontzettend goed begeleid bij Stip. Daarbij zijn deze begeleiders heel kritisch, maar dat is juist 
goed. Wat ik inmiddels wel ook weet: je begint pas met het worden van een goede leerkracht als je klaar bent met je 
opleiding. Ik leer elke dag door te doen en met vallen en opstaan.” 
 
Rosalinde: “Absoluut. Ik spreek veel zij-instromers op de HU en ik merk dat de begeleiding en leerruimte die 
wij krijgen bij Stip een enorme meerwaarde is. Het zij-instroomtraject is intensief. Er komt veel op je af. Goede 
begeleiding is mijns inziens noodzakelijk voor het goed kunnen doorlopen van het traject, maar ook om het 
plezier in het onderwijs vanaf de start te kunnen ervaren.” 
 
Elk jaar organiseert Stip Hilversum een informatiebijeenkomst voor mensen die erover 
denken zicht te laten omscholen tot leerkracht.   
 
Dit jaar organiseren we de informatieavond op 30 augustus van 18.30 uur tot 21.00 uur. 
De informatieavond vindt plaats in IKC de Wijde Blik, Augustinushof 59 in Hilversum. 
 
Opgeven voor deze avond kan via de volgende link: 
Vacature: Informatieavond zij-instroom - Stip Hilversum, Hilversum 
(werkenbijstiphilversum.nl) 
 
  

https://werkenbijstiphilversum.nl/vacature/informatieavond_zij-instroom/jpnlqhw4b/
https://werkenbijstiphilversum.nl/vacature/informatieavond_zij-instroom/jpnlqhw4b/
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